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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ                                        
ΤΜΗΜΑ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
& ΝΟΜΙΚΩΝ  ΠΡΟΣΩΠΩΝ 
ΓΡΑΦΕΙΟ Β΄ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ 
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Ταχ.Κώδικας : 185 35 
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          Απόσπασμα από τα πρακτικά  
Της 2ης Συνεδρίασης, που έγινε στις  15-3-2022 

Αρ. Απόφασης: 5 
 
 

            Το Συμβούλιο της Β΄ Δημοτικής Κοινότητας συνεδρίασε στις 15.3.2022 ημέρα Τρίτη και 
ώρα 19:00, τηρουμένων των υγειονομικών μέτρων, σύμφωνα με την ΠΝΠ  ΦΕΚ 55/τ.Α΄/11-
3-2020, όπως αυτή τροποποιήθηκε με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.4830/2021 (Α΄169) και 
κυρώθηκε με το άρθρο 2 του Ν. 4682/2020 (Α΄76) και σύμφωνα με ττιιςς  υυππ΄́  ααρριιθθμμ..  1188331188//1133--33--
22002200,,  4400  //2200993300//3311--33--22002200  κκααιι   643/69472/4-9-2021εγκυκλίους του Υπουργείου Εσωτερικών, 
καθώς και την υπ΄αριθμ. Δ1α/Γ.Π.οικ.14709/11-3-22 ΚΥΑ   και ύστερα από τη με αρ. πρωτ. 
22/11-03-2022 πρόσκληση του Προέδρου της Β΄ Δημοτικής Κοινότητας κ. Αλέξανδρου 
Νανόπουλου σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 άρθρα 88 & 89 περί σύγκλισης και 
λειτουργίας του συμβουλίου των Δημοτικών Κοινοτήτων όπως αυτές αντικαταστάθηκαν με τα 
άρθρα 89 & 90 του Ν.4555/2018. 
. 
 
Το Σώμα βρίσκεται σε νόμιμη απαρτία με παρόντες  (10) Συμβούλους : 
 

1. Νανόπουλος Αλέξανδρος 
2. Αγαπητάκης Αγαπητός 
3. Αγγελιδάκης Σπυρίδων 
4. Αθανασίου Ευαγγελία 
5. Βρεττάκος Αθηνόδωρος 
6. Κεχαγιά Ζωή 
7. Μακρής Χρήστος 
8. Μπουκουβάλα Σταματίνα 
9. Μπουρδάκου Ρωξάνη 
10. Νταουντάκης Νικόλαος 
 

 
Απών ο Σύμβουλος κ. Γεωργούλης Ευάγγελος 

 
 
O Πρόεδρος: Αλέξανδρος Νανόπουλος  

     Η Γραμματέας : Βασιλεία Γκιουλάκη 

 



     
 

ΘΕΜΑ 4ο ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 
 
                    ΣΣυυζζήήττηησσηη  κκααιι  λλήήψψηη  ααππόόφφαασσηηςς  γγιιαα  έέγγκκρριισσηη  ήή  μμηη,,    ττοουυ  ΣΣχχεεδδίίοουυ  ΒΒιιώώσσιιμμηηςς  ΑΑσσττιικκήήςς  
ΚΚιιννηηττιικκόόττηηττααςς  ((ΣΣΒΒΑΑΚΚ))  ττοουυ  ΔΔήήμμοουυ  ΠΠεειιρρααιιάά  πποουυ  ααφφοορράά  σστταα  όόρριιαα  ττηηςς  ΒΒ΄́ΔΔηημμοοττιικκήήςς  ΚΚοοιιννόόττηηττααςς..  
  
Το θέμα είναι γραμμένο στην ημερησία διάταξη και συζητείται νόμιμα.  
 

Το Συμβούλιο της Β΄ Δημοτικής Κοινότητας ασχολείται με το πιο πάνω θέμα ύστερα από  
μετά την λήψη του με αριθμ. πρωτ. 0114217/02-3-2022 εγγράφου της Διεύθυνσης 
Προγραμματισμού & Βιώσιμης Ανάπτυξης του Τμ. Στρατηγικού Σχεδιασμού. Προγραμματισμού 
και Μελετών καθώς και των ηλεκτρονικών αρχείων με το ΣΧΕΔΙΟ ΔΡΑΣΗΣ και τους χάρτες. 

  
Κατά την συζήτηση του ως άνω θέματος παρευρέθηκαν οι κ.κ. Δημήτριος Καρύδης, 

Αντιδήμαρχος Προγραμματισμού και  Βιώσιμης Ανάπτυξης και Μαρία Πούλου,  προϊσταμένη 
του Τμήματος Στρατηγικού Σχεδιασμού, Προγραμματισμού και Μελετών. 
 

Το αναπτύσσει ο Πρόεδρος κ. Αλέξανδρος Νανόπουλος και ακολουθούν οι προτάσεις 
των κ.κ. Συμβούλων. 
          
            Το Συμβούλιο της Β΄ Δημοτικής Κοινότητας αφού είδε τις διατάξεις του Ν.3852/10 
(ΦΕΚ87 Α/7-6-2010) άρ. 83 «περί αρμοδιοτήτων της Δημοτικής Κοινότητας»,  όόππωωςς  ααυυττέέςς  
ααννττιικκααθθίίσσττααννττααιι  ααππόό  ττοονν  ΝΝ..  44555555//1199--77--22001188  (ΦΕΚ 133τΑ΄/19-7-2018 
 
            Αφού είδε το με αριθμ. πρωτ. 0114217/02-3-2022 έγγραφο της Διεύθυνσης 
Προγραμματισμού & Βιώσιμης Ανάπτυξης του Τμ. Στρατηγικού Σχεδιασμού. Προγραμματισμού 
και Μελετών καθώς και τα ηλεκτρονικά αρχεία με το ΣΧΕΔΙΟ ΔΡΑΣΗΣ και τους χάρτες. 
 
           Αφού άκουσε τον Αντιδήμαρχο Προγραμματισμού και  Βιώσιμης Ανάπτυξης κ. Δημήτρη 
Καρύδη, ο οποίος επισήμανε ότι ο Δήμος Πειραιά είναι μέσα στους δύο με τρείς Δήμους που 
έχει φτάσει στην ολοκλήρωση  του Σχεδίου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ότι το 
ΣΒΑΚ είναι η απάντηση στην κλιματική και ενεργειακή κρίση και έχει ως  σκοπό την μείωση του 
ενεργειακού αποτυπώματος και ότι η νέα κυκλοφοριακή μελέτη  περιλαμβάνει μια σειρά  μέτρων 
που στοχεύουν στον περιορισμό της χρήσης Ι.Χ. και έγινε μετά από διάλογο με όλους του 
φορείς της πόλης. Τέλος ο κ. Καρύδης πρόσθεσε ότι το  ΣΒΑΚ θα αποτελέσει τον «πυρήνα» 
στον οποίο θα πατάνε όλα τα έργα. 
 

Αφού άκουσε την προϊσταμένη του Τμήματος Στρατηγικού Σχεδιασμού, 
Προγραμματισμού και Μελετών κα Μαρία Πούλου,  η οποία επισήμανε ότι η Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή παρακολουθεί την διαμόρφωση των μέτρων και την υλοποίηση αυτών και ότι η  
«κυκλοφοριακή μελέτη είναι ένα κείμενο Στρατηγικής που δείχνει που θα πάμε. Το πώς θα πάμε 
όμως θα το δούμε στην πορεία και αν χρειαστεί να αναθεωρήσουμε κάτι, θα το κάνουμε τότε.» 
Επίσης η κ. Πούλου τόνισε την σημαντικότητα  των μέτρων φέρνοντας ως παράδειγμα 
Ευρωπαϊκή πόλη που κατάφερε με την τήρηση των μέτρων να αυξήσει σημαντικά τον 
Τουρισμό. 

 
Αφού άκουσε τον κ. Νικόλαου Νταουντάκη, ο οποίος εξέφρασε την άποψη ότι το ΣΒΑΚ  

ρυθμίζει πιο πολύ την τουριστική ανάπτυξη του Πειραιά και είναι προς όφελος του μεγάλου 
κεφαλαίου και  ότι  θα έπρεπε να περιλαμβάνει έργα για την παιδεία όπως σχολεία κτλ, 
παιδότοπους, πάρκα, έργα  για  τη βελτίωση των συνθηκών υγείας, την αντισεισμική  θωράκιση, 
καθώς και έργα αντιπλημμυρικά . 

 
Αφού άκουσε τον κ. Αγαπητό Αγαπητάκη, ο οποίος έδωσε συγχαρητήρια για το ΣΒΑΚ 

και την κυκλοφοριακή μελέτη που περιλαμβάνει. 
 
 



 
 
 
 Αφού άκουσε την τοποθέτηση του Προέδρου κ. Αλέξανδρου Νανόπουλου, ο οποίος 

επισήμανε  την σημαντικότητα της ελεγχόμενης στάθμευσης και της εύρεσης χώρων πάρκινγκ, 
προκειμένου να αντιμετωπιστεί το μεγάλο πρόβλημα της Β΄Δημοτικής Κοινότητας που είναι το 
Κυκλοφοριακό. Στην συνέχεια ο  Πρόεδρος κ. Αλέξανδρος Νανόπουλος επισήμανε ότι η 
Β΄Δημοτική  Κοινότητα έχει κάνει προτάσεις για το Τεχνικό Πρόγραμμα 2021 που αφορούν την 
ανακατασκευή οδών όπως η Ελευθερίου Βενιζέλου, την ανάπλαση του Άλσους του Πρ.Ηλία, 
του Τινάνειου Κήπου, της πλατείας Τερψιθέας κτλ, την ενίσχυση του ηλεκτροφωτισμού κ.α. 
Τέλος ανέφερε ότι στην σημερινή Ημερήσια Διάταξη υπάρχει θέμα που αφορά στην δημιουργία 
δημοτικής συγκοινωνιακής γραμμής. 

  
  Κατόπιν των ανωτέρω και ύστερα από διαλογική συζήτηση  μεταξύ του Προέδρου και 

των μελών του Σώματος, με δήλωση «παρών» του κ. Νικόλαου Νταουντάκη  ο οποίος 
επισήμανε ότι θα καταθέσει επιπλέον και τις δικές του προτάσεις. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Εγκρίνει  το Σχέδιο  ΒΒιιώώσσιιμμηηςς  ΑΑσσττιικκήήςς  ΚΚιιννηηττιικκόόττηηττααςς  ((ΣΣΒΒΑΑΚΚ))  ττοουυ  ΔΔήήμμοουυ  ΠΠεειιρρααιιάά  πποουυ  
ααφφοορράά  σστταα  όόρριιαα  ττηηςς  ΒΒ΄́ΔΔηημμοοττιικκήήςς  ΚΚοοιιννόόττηηττααςς..  
 

Αποφασίστηκε και εκδόθηκε με αύξοντα αριθμό 5 
Πειραιάς 15 Μαρτίου  2022 

 
      Ακριβές αντίγραφο 
      Πειραιάς  16-3-2022 
  
                      Ο                              Η 
               Πρόεδρος                  Γραμματέας        
 
    Αλέξανδρος Νανόπουλος               Βασιλεία Γκιουλάκη 
  


